Subject: Join fellow (name of city residents – Torontonians, Winnipeggers, Vancouverites, etc.) in the Walk with refugees for a stronger Canada
Thousands of refugees arrive in Canada each year to make a new home in safety and security.  Who are they? And how do they contribute to our community? What can we do together to make a stronger community?
This (insert date) June, join fellow (insert name of city) residents in our version of a Walk with refugees for a stronger Canada to see familiar places from new points of view. Gain a deeper understanding of fellow city residents seeking protection here, and of the important contributions they are making, all while enjoying everything that (name of city) has to offer in the summer!
(date)
(time)
(place)
(event details: include mention of food, entertainment, notable speakers, etc.)
For more information, contact: (name, email address, phone number)
-----
Sujet : Joignez-vous aux concitoyens de (nom de la ville) dans la Marche avec les réfugiés pour une société plus forte
Des milliers de réfugiés arrivent au Canada chaque année pour bâtir une nouvelle vie en sécurité et pour y chercher une protection. Qui sont-ils? Comment contribuent-ils à notre communauté? Comment pouvons-nous bâtir une société plus forte ensemble?
Ce ____ juin, joignez-vous aux concitoyens de (nom de la ville) dans une version de la Marche avec les réfugiés pour une société plus forte afin de redécouvrir des endroits familiers à travers de nouvelles perspectives. Gagnez une nouvelle compréhension des personnes qui cherchent une protection ici et de leurs contributions importantes. Et tout ceci dans une atmosphère de fête estivale!
(date)
(heure)
(lieu)
(détails de l’événement : Notez s’il y aura de la nourriture, des spectacles, des orateurs notables, etc.)
Pour plus de renseignements, contactez : (nom, courriel, no. de téléphone)
